
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STUDENTSKÉ RADY GJŠ ZLÍN 
DNE: 26. 11. 2013 

• Daniela Rakušanová přivítala všechny přítomné zástupce tříd, také pana Šila a předala 
mu slovo.  

• Pan Šil nám oznámil částečné rozhodnutí o příspěvcích SCHOLARU, které bude 
schopen poskytnout a také nás seznámil s investicemi, které bude škola schopna 
pokrýt z rozpočtu.  

• Do konce kalendářního roku je v plánu koupit reproduktory k počítačům do všech 
učeben.  

• Scholar schválil příspěvek na pronájem haly pro futsalovou ligu. 
• Oznámená závada na okně v učebně číslo 417 bude v nejbližší době odstraněna. 

Studenti se také ptali na možnost celkové opravy žaluzií v učebnách – tento problém 
by měl být do konce školního roku vyřešen.  

• Zástupci tříd se také ptali na vytápění školy v zimním období. Topení musí odpovídat 
hygienické normě a rozpočtu školy. Ve třídách se topí podle rozvrhu a vytápění 
učeben je řízeno regulátorem. V případě jeho poškození tuto situaci co nejdříve 
nahlaste vedení školy.  

• Bylo rozhodnuto, že o letošní mikulášskou nadílku se postará třída 07.A. 
• 18. 12. 2013 proběhne již tradiční bruslení na stadionu. Časový harmonogram bude 

včas zveřejněn. 
• Jelikož rada Zlínského kraje schválila dne 18. 11. 2013 stanovení počtu tříd 1. ročníku 

denní formy vzdělávání v krajských středních a vyšších odborných školách pro školní 
rok 2014/2015 a pro naši školu byl stanoven následující počet otevíraných tříd: 
gymnázium – 4leté: 2 třídy – oproti původním 3 třídám, rozhodla naše studentská 
rada ve spolupráci s radou Gymnázia Zlín, Lesní čtvrt reagovat na tento návrh peticí. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Vypracovala: Magdalena Chudá                                      Ověřila: Daniela Rakušanová 


